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Pivovarna Laško bo
na letošnji skupščini
predlagala dokapitalizacijo
z odobrenim kapitalom,
kar pomeni, da bo doka-
pitalizacija manjša od sto
milijonov evrov. V NKBM so
potrdili, da se s Pivovarno
Laško pogajajo o dolgovih, v
drugih bankah pa molčijo.

Pivovarna Laško, ki je v zelo
težkem likvidnostnemin finanč-
nem položaju,bo skupščino, na
kateri bodo glasovali o dokapi-
talizacij i, sklicala v prvi polovici
junij a. Delničarjibodo o predlo-
gu dokapitalizacije glasovali v

drugi polovici julija.
Direktor Pivovarne Laško

Dušan Zorko je včeraj izjavil, da
se o konverziji dolgov v lastniške
deleže še ne pogovarjajo, je pa to
ena od možnosti za prihodnje
pogovore o tem, kako bodo na-
domestili primanjkljaj kapitala.
Bodo pa na skupščini predlagali
odobrenikapital.

Ker bo uprava na skupščini
predlagala odobrenikapital, bo
tudi dokapitalizacijamanjša od
predvidenih150 milijonov evrov,
saj bi se lahko po naših izraču-
nih v skladu z določili zakona
o gospodarskih družbah (ZGD)
Pivovarna Laško z odobrenim

kapitalom okrepila le za nekaj
manj kot sto milijonov evrov. Že
sto milijonov evrovpa bi bila ena
večjih dokapitalizacij do zdaj v
Sloveniji, tako daje vprašanje,
kako bo Laško, v položaju, v ka-
kršnem je, privabilo vlagatelje.
Najbolj verj etna možnost j e tako
še vedno, da bodo k dokapitali-
zaciji pristopile banke upnice.

NKBM potrdila pogajanja,
NLB molči

O reprogramu in morebitni
konverziji dolgov v lastniške de-
leže smo povprašali tudi večje
banke lastnice in upnicePivovar-
ne Laško. V NKBM so potrdili, da
se s Pivovarno Laško pogajajo o
prestrukturiranju dolgov, vendar
pa niso želeli razkriti podrobno-
sti. »Pivovarna Laško je dolgole-
tni poslovni partnerNove KBM,
zato z njimi potekajo pogovori o
nadaljnjem sodelovanju.Ker do-
končne poslovne odločitve o pri-
hodnjem sodelovanju še nismo
sprejeli,podrobnejših odgovorov
na vprašanja v tej fazi ne more-
mo dati.«NKBM posojilInfondu
Holdingu in Centru Naložbamni
imela zavarovanih z delnicami
Pivovarne Laško, tako da tudi ob
zasegu premoženjaholdinga ni
dobila nobenegavidnega deleža
v Pivovarni.

V molk so se včeraj zavili tudi
v NLB, kjer so odgovorili le, da
konkretnih poslov s komitenti

ne komentirajo.NLB je sicer po
zasegu delnic največja lastnica
Pivovarne Laško s skoraj 20-od-
stotnim deležem. Enak odgovor
smo dobili tudi iz Banke Celje,ki
je lani zasegla 2,9 odstotka delnic
Pivovarne Laško. Delo bank, ki
so lani zasegle delnice Pivovarne

Laško, zaradi suma usklajenega
delovanja preiskuje ATVP. Po na-
ših informacijah bi lahko sodelo-
vanje v dokapitalizaciji dodatno
zapletlo položaj bank.
Laško letos vrača več, kot
ima prihodkov

Skupina Pivovarna Laško
mora letos vrniti ali obnoviti kar
okoli 326 milijonov evrov krat-
koročnih dolgov, kar je toliko,
kolikorje imela skupina lani vseh
prihodkov od prodaje. Sama Pi-
vovarnaLaško, ki j e lani ustvarila
sto milijonov evrov prihodkov
od prodaje, mora letos vrniti ali
podaljšati za 215 milijonov evrov
kratkoročnih posojil. Finančna
sanacijaposlovanjajesestavlje-
na iz treh delov. Delno naj bi se
dolgovi zmanjšali s prodajo fi-
nančnega premoženj a, predvsem
časopisne hiše Delo. Drugi del
je reprogram dela kratkoročnih
dolgov, tretji del pa načrtovana
dokapitalizacija,ki bo verjetno
vključevala tudi konverzijo dol-
gov v kapital. •


